



Consumer and
Corporate Affairs Canada
Legal Metrology

Consommation
et Corporations Canada
Métrieologie légale

APPROVAL NO N° D'APPROBATION

S.WA-3156

OCT 21 1983

NOTICE OF APPROVAL

AVIS D'APPROBATION

This Notice of Approval supersedes Notice of Temporary Approval S.WA-T197 dated June 23, 1981.

Company: Pacific Industrial Scale Co.
Limited
12560 Vickers Way
Richmond, B.C.
V6V 1H9

Manufacturer: Pacific Industrial Scale Co., Limited
Richmond, B.C.

Type of Device: Electronic paper roll scale.

Le présent avis d'approbation remplace l'avis d'approbation temporaire S.WA-T197 en date du 23 juin 1981.

Société: Pacific Industrial Scale Co., Limited
12560 Vickers Way
Richmond, B.C.
V6V 1H9

Fabricant: Pacific Industrial Scale Co.
Limited
Richmond, B.C.

Appareil: Bascule électronique pour rouleaux de papier.

<u>MODEL NUMBERS</u> <u>No. de modèles</u>	<u>CAPACITY*</u> <u>Capacité*</u>
PU-5K	5000 lbs
PU-10K	10000 lbs
PU-20K	20000 lbs
PU-30K	30000 lbs
PU-50K	50000 lbs

*or metric equivalent

<u>LOAD CELL TYPE AND CAPACITY</u> <u>Type de dynamomètres et capacité</u>
Transducers Series/série C93
Load cell capacity 5K-50K depending on the capacity of the device
Capacité du dynamomètre: entre 5K et 50K selon la portée de la bascule

*ou l'équivalent métrique

Accessories: Compatible accessories that meet the requirements and perform in accordance with the Weights and Measures Act, Regulations and Specifications may be used.

Description: These devices are electronic dormant platform scales utilizing four compression load cells mounted in a "Pacific Unicell" full floating double mounted assembly.

The platform is fitted with roller conveyors and a Lamb Grey roll stop.

Accessoires: Peuvent être utilisés les accessoires compatibles qui satisfont aux exigences de la Loi, du Règlement et des prescriptions ministérielles régissant les poids et mesures.

Description: Ces appareils sont des bascules fixes électroniques à tablier utilisant quatre dynamomètres de compression installés dans un montage double de type entièrement flottant "Pacific Unicell".

Le tablier comporte des transporteurs à rouleaux et des butées Lamb Grey.

.../2

Canada

- 2 -

Conditions of Approval: Approval is granted under the Weights and Measures Act, S.C. 1970-71-72, chapter 36, and the Weights and Measures Regulations C.R.C.c., 1605 for use in Canada under the general conditions of the said Regulations, and under any special conditions listed above.

Condition d'approbation: L'approbation est accordée conformément à la Loi sur les poids et mesures S.R.C. 1970-71-72, chapitre 36, et au règlement d'application C.R.C.c. 1605. L'emploi est autorisé au Canada sous réserve des conditions générales dudit règlement et de toutes les conditions particulières formulées dans le présent avis.

Reference No.: G6922-P439

Nº de référence: G6922-P439



W.R. Virtue

Chief
Legal Metrology Laboratories

Chef
Laboratoires de la Métrologie légale

OCT 21 1983